

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/462 「醫社一心 - 牙科治療資助計劃」牙科檢查家長同意書

敬啟者:

感謝各位家長對由香港醫藥援助會主辦的「醫社一心 - 牙科治療資助計劃」的支持。本計劃共提供 104 個名額,對象為本學年獲學生資助處發放資助的學生,以及來自低收入家庭的學生。

為使主辦機構能夠作出合適安排,家長需在進行牙科檢查及治療前,提交有關學生對藥物敏感或長期服用藥物的資料。請於7月5日前回覆本通告;另外,如未填寫網上「口腔健康問卷」(https://forms.cloud.microsoft/r/iDjwz3LMA6)的同學,亦請在上述時限內完成。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張錦添副校長或李靜儀主任聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月三日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/462 Parents' Consent Form for the Dental Treatment Subsidy Program

Dear Parents / Guardians,

We would like to thank all parents for the support of the "Dental Treatment Subsidy Program." organized by the Project Concern Hong Kong. This program offers a total of 104 places for beneficiaries, targeting students who have received financial assistance from the Student Financial Office this academic year, as well as students from low-income families.

To allow the organizing body to make appropriate arrangements, parents need to submit information regarding any medication allergies or long-term medications taken by the students before the dental check-up and treatment. Please respond to this notice by 5 July, 2025. Students who have not completed the "Oral Health online Questionnaire" (https://forms.cloud.microsoft/r/iDjwz3LMA6) are also requested to do so within the specified period.

For any enquiries, please contact Vice Principal Mr Cheung Kam Tim or Ms Lee Ching Yee at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal July 3, 2025